
Протокол № 2 

засідання ради роботодавців факультету захисту рослин, біотехнологій та 

екології спеціальності Секція «101- Екологія» 

від 03.05.2022 р. 

 

ПРИСУТНІ: Дем’янюк Олена Сергіївна, доктор сільськогосподарських 

наук, професор, член-кореспондент НААН, Чабанюк Ярослав Васильович, 

доктор сільськогосподарських наук, с.н.с., Плаксюк   Валерій 

Миколайович, Чайковська Вікторія Вікторівна, кандидат 

сільськогосподарських наук, с.н.с., Довбаш Надія Іванівна, кандидат 

сільськогосподарських наук, с.н.с., Сальніков Сергій 

Миколайович, кандидат сільськогосподарських наук. 
 

ГОЛОВА ЗАСІДАННЯ: Дем’янюк Олена Сергіївна, доктор 

сільськогосподарських наук, професор, член-кореспондент НААН. 

СЕКРЕТАР ЗАСІДАННЯ: Сальніков Сергій Миколайович, кандидат 

сільськогосподарських наук. 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Внести пропозиції щодо покращення навчального процесу здобувачів 

першого (бакалаврського) рівня вищої освіти за спеціальністю 101-

Екологія  

2. Затвердити стратегію взаємодії роботодавців із студентами. 
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СЛУХАЛИ: Демянюк Олену Сергіївну заплановані навчальні практики 

для здобувачів першого (бакалаврського) рівня освіти за спеціальністю 101-

Екологія. 

ВИСТУПИЛИ: Чайковська Вікторія Вікторівна, кандидат 

сільськогосподарських наук, с.н.с., запропонувала збільшити можливості 

практичного навчання студентів бакалаврів шляхом розширення кількості 

стейтхолдерів. 

Чабанюк Ярослав Васильович, доктор сільськогосподарських наук, 

с.н.с.,  запропонував свою базу лабораторної практики для студентів-екологів 

під час літньої практики.  

УХВАЛИЛИ: запропонувати провести додаткове анкетування здобувачів 

першого (бакалаврського) рівня вищої освіти за спеціальністю 101-Екологія 

для виявлення проблем у навчанні та вчасної ліквідації заборгованості, якщо 

вона виникла. 

 

2 

 

СЛУХАЛИ: Сальнікова Сергія Миколайовича про орієнтовні шляхи 

комунікації із здобувачами першого (бакалаврського) рівня освіти за 

спеціальністю 101-Екологія. 

ВИСТУПИЛИ: Довбаш Надія Іванівна, кандидат сільськогосподарських 

наук, с.н.с., запропонувала проводити надихаючі лекції для заохочення 



студентів працювати саме за спеціальністю та прикладами успішних людей 

стимулювати студентів до навчання. 

Чабанюк Ярослав Васильович, доктор сільськогосподарських наук, 

с.н.с.,  зауважив, що спілкування із роботодавцями міжливе під час проведення 

спільних заходів, зокрема, ярмарок вакансій, конференцій, круглих столів 

тощо.  

УХВАЛИЛИ: запропонувати провести спільні заходи для залучення до 

навчання та майбутнього працевлаштування здобувачів першого 

(бакалаврського) рівня вищої освіти за спеціальністю 101-Екологія. 

 

 

Голова засідання                                                                    Дем’янюк О.В. 

 

Секретар засідання                                                         Сальніков С.М. 

 


